## 協會主辦者賀詞 Organizers Greeting

與新北市體育處共同主辦世界級國標舞賽事已經進入第6年,參與選手及國家數已經成長了36%,民眾的支持度更是逐年增加。多年來,協會一直秉持著發展專業國標舞比賽,同時推廣全民舞動國標的理念,更藉由參與大型國際賽會啟動民眾「來新北、看國標、捐發票、做公益」的良善動機,至今協會所募集後再捐出的發票也已經超過34,920張。

近年來,為鼓勵更多年輕選手加入國標舞行列,本會極力尋找有心願意提供較優渥獎金給業餘選手的臺灣各縣市比賽之主辦者,並由協會來募集總積分獎金,今年一共有6個縣市9站,由8個協會共同舉辦2016WDC-AL臺灣巡迴積分賽。每一站的參賽選手報名都相當踴躍,非常成功,看著選手不斷學習進步,所有支持他們的人都相當欣慰,今天將是臺灣積分賽總決賽最後一站,相信每位選手都會卯足全力爭取最高的積分獎金,期許未來可以有更多的主辦者願意為臺灣年輕國標舞選手提供更多的優質比賽,讓他們可以認真學習、快樂比賽,同時獲得良好的獎勵,如此臺灣的年輕國標舞選手將會更有機會在世界舞壇嶄露頭角,為台灣爭光,讓我們一起來當他們的貴人,台灣選手加油!

最後,要感謝共同主辦單位新北市政府體育處對本活動的支持,沒有您們的協助2016WDC-AL國標舞世界盃無法辦得如此盛大,另外還要感謝教育部體育署、外交部,以及全國各大舞蹈同業與現場辛苦的工作人員,沒有大家的努力無法成就今天的圓滿!再次感謝所有參與本活動的各國選手、評審及貴賓們,祝大家有個美好的一天。

This is the 6th year we have cooperate with the Sport Office New Taipei City Government to organize the World Class Ballroom Dancing Competition. The participating countries and participating competitors have increased by 36% this year. The participation rate from the public is also increasing steadily each year. For many years Taiwan International Sport Dance Development Association (TISDDA) has been dedicated to promoting professional ballroom dancing competitions as well as promoting this sport to the Taiwanese people. We even devised a slogan: "Come to New Taipei City to watch ballroom dancing competition and donate your receipts for good public cause". These years we had received donations of 34, 920 receipts and we will be donating them out to organizations in need.

In recent years, we have also made efforts to encourage more young people to participate in ballroom dancing competitions. We have provided prize money and scholarship for competitors from all over Taiwan. This year 8 associations from 6 counties joined together to organized 9 WDC-AL tournaments competition in Taiwan. Over the course of the year, we have seen great improvements in our young competitors. We are certain that each and everyone will try their best in today's competition to accumulate the final points.

We hope more organizers in Taiwan will be willing to sponsor WDC-AL tournament in the future so we can provide the right international stage for local Taiwan competitors. We wish that this wonderful competition can reach out to more young ballroom dancers in Taiwan in the future.

Finally, thanks to our co-organizer, the Sport Office New Taipei City Government for your support. We would not be able to complete 2016 WDC-AL Taiwan Open without your help. We would also like to thank the Sports Administration, Ministry of Education, and Ministry of Foreign Affairs, Republic of China (Taiwan) as well as fellow dance coaches, as this cannot be accomplished without everyone's efforts! We would like to thank all the dancers, audience and judges for participating in this competition, we wish you a nice day.



舞蹈發展協會 TISDDA
理事長 劉順益 Sammy Liu
秘書長 陳媦娟 Jane Liu
WDC-AL世界舞蹈總會業餘聯盟亞洲區副會長
ADO亞洲舞蹈組織者總會副會長
WDC-AL ASIA Vice President
Asian Dance Organisers Vice President
Organizers of Asian Dance Tour Taipei Open